
Rada Gminy Lisewo 

 

Protokół nr IV/2018 

IV Sesja w dniu 21 grudnia 2018  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2018 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków- lista obecności stanowi załącznik nr 1.  

Obecni: 

1. Maria Adamczyk 

2. Beata Brzozowska 

3. Iwona Dobosz 

4. Anna Dulska 

5. Piotr Goliński 

6. Marek Góreczny 

7. Bartosz Jaworski 

8. Iwona Kamińska 

9. Antoni Kowalski 

10. Elżbieta Lewandowska 

11. Jacek Mikowski 

12. Aleksandra Uchacz 

13. Adam Wojnowski 

14. Marcin Wysocki 

15. Monika Zając 

Ponadto obecni byli Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 oraz zaproszeni goście – 

lista obecności stanowi załącznik nr 3.  

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński powitał wszystkich zebranych. W chwili rozpoczęcia 

obrad obecnych 11 radnych. NIEOBECNI (4) 

Beata Brzozowska, Iwona Dobosz, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński otworzył IV Sesję Rady Gminy. 

 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady Piotr Goliński wyznaczył Wiceprzewodniczącą 

Annę Dulską.  

 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński odczytał proponowany porządek obrad:  

1.Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 



4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2018 rok - projekt nr 1. 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo na lata 2018-2029– projekt nr 2. 

5.  Sprawy bieżące i zakończenie Sesji.      

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maria Adamczyk, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona 

Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Jacek Mikowski, Aleksandra Uchacz, 

Adam Wojnowski 

NIEOBECNI (4) 

Beata Brzozowska, Iwona Dobosz, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lisewo na 2018 rok.  

 

Doszedł radny Marcin Wysocki – obecnych 12 radnych.  

Radny Bartosz Jaworski powiedział, że jego pytanie będzie dotyczyło zwiększenia wydatków 

z tytułu termomodernizacji budynków gminnych o 92 000 zł. W uzasadnieniu jest informacja, 

że zwiększenie wynika z niedoszacowania kwoty. Nastąpił błąd w liczeniu kwoty 

dofinansowania.  

Radny zadał pytanie, z czego wynika błąd. Czy wytyczne nie były znane w momencie 

ubiegania się o dofinansowanie? Jeśli były znane wytyczne to, dlaczego było to liczone w taki 

a nie inny sposób, czyli od kwoty brutto a nie od kwoty kosztów kwalifikowanych.  

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska wyjaśniła, że przeważnie projekty unijne 

dofinansowania są w strukturze 85 i 15 %. Projekt termomodernizacji zawiera trzy zadania. 

Trzech różnych budynków plus studium wykonalności, nadzór inwestorski. Dla każdego 

zadania jest inna struktura procentowa. Skarbnik Gminy dodała, że podejrzewa, że na etapie 

planowania nie do końca było wiadomo, jaka ta struktura będzie. I w momencie 

wykonywania wychodzi, jaka ta struktura jest. ( doszła radna Iwona Dobosz – obecnych 13 

radnych).W przypadku tej termomodernizacji jest niestandardowy przypadek, ponieważ 

dofinansowanie liczone jest od kwoty wydatków kwalifikowanych. Co nie znaczy , że jest to 

kwota brutto. W udziale 81,64 i przez to zmienia się kwota wkładu własnego. I stąd jest to 

przesunięcie. Zwiększenie nie jest brane z dochodów tylko jest przesuwane między 

wydatkami. Persaldo między zwiększeniem a zmniejszeniem wydatków wynosi 320 zł. Jest to 

zwiększenie dotacji od Wojewody na „Dobry Start”. 



 Radny Bartosz Jaworski poprosił o wytłumaczenie, z czego wynika techniczny zapis 

księgowy dotyczący zakładu budżetowego, o którym mowa w projekcie uchwały. 

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska wyjaśniła, że 16 października było zwiększenie na 

samorządowym zakładzie budżetowym – na ZAZ-ie o 136 tys. zł. Wprowadzone do 

załącznika, który obejmuje przychody i koszty ZAZ-u. Były problemy z wygenerowaniem 

załącznika, ponieważ w momencie wydruku była awaria systemu. Brak wsparcia 

technicznego, ponieważ firma z Ministerstwem nie podpisała umowy. Uchwała dotycząca 

samorządowego zakładu budżetowego ma ręcznie wpisany numer. Nadanie numeru z systemu 

było nie możliwe, dlatego został nadany numer ręcznie.  

W momencie sporządzania uchwały 27 listopada załączniki przenoszą swoje dane, a dlatego, 

że ten załącznik był zerowy nie było przeniesione prawidłowe saldo. Dlatego technicznie 

trzeba wprowadzić te 136 tys. zł, aby zgadzały się plany.  

Pani Skarbnik dodała, że byli w kontakcie z RIO, która też nie mogła poradzić sobie z 

problemem.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2018 rok - projekt nr 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek Góreczny, Bartosz 

Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Jacek Mikowski, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Brzozowska, Monika Zając 

 

Uchwała Nr IV/27/2018 Rady Gminy Lisewo z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lisewo na 2018 rok została podjęta jednogłośnie – stanowi załącznik nr 4. 

 

 

2) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo na lata 2018-2029– projekt nr 2. 

 

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo na lata 2018-2029– projekt nr 2. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek Góreczny, Bartosz 

Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Jacek Mikowski, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Brzozowska, Monika Zając 

 

Uchwała Nr IV/28/2018 Rady Gminy Lisewo z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo na lata 2018-2029  została podjęta 

jednogłośnie – stanowi załącznik nr 4. 

 

5. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

Sołtys Sołectwa Pniewite Andrzej Grędzicki podziękował Wójtowi Jakubowi Kochowiczowi 

za prezent, który otrzymali na rzecz świetlicy środowiskowej w Pniewitem. Złożył 

podziękowania dla Pana Mikowskiego, że mieszkaniec  Pniewitego będzie miał prąd – Pan  

………………… 

Ponadto Sołtys złożył wszystkim życzenia.  

Radna Elżbieta Lewandowska zwróciła się do Przewodniczącego Rady, aby trzymał się reguł 

i sesje były naprzemiennie rano i popołudniu. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński powiedział, że reguły nie ma, ale postara się tak 

dostosować godziny sesji, aby były dogodne dla wszystkich. Nie zawsze da się to zrobić w 

godzinach rano, wieczór. Dodał, że będzie pamiętał i się do tego dostosuje.  

Radna Elżbieta Lewandowska powiedziała, że teraz dwa razy rano. Dodała, że to można 

wszystko załatwić. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński powiedział, że może być dwa razy rano jak ktoś lubi.  

Przewodniczący Rady Piotr Goliński zamknął obrady IV Sesji rady Gminy Lisewo.  

Przewodniczący 

Rada Gminy Lisewo 

Piotr Goliński 

 

Sekretarz obrad 

Anna Dulska  

 

Przygotował(a): Joanna Grabowska 



 


